



## Roswitha Steinkopf

Deutschland/Germany

Geboren 1951 in Kiel. 1970–1977 Hochschule für Bildende Künste, Berlin. 1976 Meisterschülerprüfung in Malerei bei Prof. G.Fietz. 1977 Projekt-Stipendium des Centre de coopération culturelle e sociale, Paris. 1985–1991 Wohnsitz und Atelier in Mailand, Italien. 1997 1. Preis im 5. Europäischen Künstlersymposion in Imperia, Italien. 1996–2002 Vorstandsmitglied im BBK Schleswig-Holstein. 2000 Auftragsarbeit des Kulturprogramms des Deutschen Pavillons auf der EXPO für die Schleswig-Holstein-Länderwoche ("Greetings"). 2001 Beginn der interaktiven Aktion: "Art is" in Italien. 2002/3 Reisestipendium des Kultusministeriums Schleswig-Holstein nach New York, 6 Monate in New York, Atelier in Williamsburg (Brooklyn). 2003 "Art is"- Aktion in Shanghai, China. 2005 Auszeichnung für "Art is" in St. Petersburg auf der VII. Biennale "Dialogue". Seit 1976 Ausstellungen im In- und Ausland, Arbeiten in privaten und öffentlichen Sammlungen.  
[www.roswitha-steinkopf.de](http://www.roswitha-steinkopf.de)

Born 1951 in Kiel, Germany. 1970–1977 College of Fine Arts, Berlin. 1976 master student examination in painting under Prof. G. Fietz. 1977 project scholarship from the Centre de coopération culturelle et sociale, Paris. 1985–1991 home and studio in Milan, Italy. 1997 1st prize in the 5th European Artists Symposium in Imperia, Italy. 1996–2002 management board member of BBK Schleswig-Holstein. 2000 commissioned to produce work for the culture programme of the German Pavilion at the EXPO for the Schleswig-Holstein state week ("Greetings"). 2001 start of interactive action: "Art is" in Italy. 2002/3 travel scholarship from the Ministry of Education Schleswig-Holstein for a trip to New York, 6 months in New York. Studio in Williamsburg (Brooklyn). 2003 "Art is" action in Shanghai, China. 2005 award for "Art is" in St. Petersburg at the 7th Biennial "Dialogue". Since 1975 exhibitions at home and abroad, works in private and public collections.  
[www.roswitha-steinkopf.de](http://www.roswitha-steinkopf.de)



**Licht**, 2004, Edelstahl, H: 500 cm  
**Light**, 2004, stainless steel, h: 500 cm